
 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
(vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep)(vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep)(vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep)(vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep)    

 

RG nr.: 

 

Datum:   23 april 2016 

 

   Aan de voorzitter van de raad. 

 

Steller vragen:   Fractie VVD Gennep 

 

Onderwerp:    Verontrustende oplossingspercentages misdrijven gemeente Gennep 

 

De burgemeester wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

1. Welke conclusies trekt de burgemeester vanuit zijn wettelijke verantwoordelijkheid voor 

de veiligheid met de inhoudelijke informatie uit  het bericht zoals dit op 24 maart jl. is 

gepubliceerd in NRC onder de titel ‘Bekijk hier welk aandeel misdrijven wordt opgelost 

in jouw gemeente’
1
? 

 

2. Was de burgemeester reeds voor dit artikel in het NRC op de hoogte van deze 

verontrustende cijfers, bijv. door kennis te nemen van de jaarlijkse CBS cijfers omtrent 

veiligheid of vanuit de politie?   

3.  

 

4. Welke stappen heeft de burgemeester reeds gezet en gaat de burgemeester nog zetten om 

het percentage van 18,2% voor de gemeente Gennep te verhogen? 

 

5. De cijfers voor onze twee Limburgse buurgemeenten zijn nog verontrustender. Is de 

burgemeester bereid om gezamenlijk met de burgemeesters van Mook en Middelaar en 

Bergen in Maastricht aan de bel te trekken voor meer politieagenten en specifiek meer 

wijkagenten in onze gemeenten zodat wij voldoen aan de wettelijke norm? 

 

6. Op initiatief van de VVD Gennep heeft de gemeenteraad op 22 juni 2015 unaniem een 

motie aangenomen die de gemeente oproept om jaarlijks in de maand oktober in 

samenwerking met o.a. politie, brandweer, ondernemers en overige betrokken 

organisaties ‘De Veiligheidsweek Gennep’ te organiseren waarin bewoners geïnformeerd 

worden over de veiligheidspartners, preventie en veiligheidsinitiatieven. Welke stappen 

heeft de burgemeester als verantwoordelijk portefeuillehouder tot nu toe gezet om 

uitvoering te geven aan deze VVD motie en unanieme wens van de gemeenteraad? 

 

 

Toelichting: 

 

Als VVD Gennep vinden wij het oplossingspercentages voor Gennep van slechts 18,2% zeer 

verontrustend. Misdrijven zijn immers altijd incidenten die grote gevolgen hebben voor de personen 

die het slachtoffer zijn. De VVD heeft dan ook als uitgangspunt dat daders hun straf niet kunnen  

ontlopen. Wie zich in de gemeente Gennep crimineel gedraagt verdient het te worden achtervolgd door 
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de politie. Daders verdienen zo snel mogelijk een straf! Maar dat blijkt op dit moment niet het geval te 

zijn. Helaas zijn de oplossingspercentages in de gemeente Mook en Middelaar en de gemeente Bergen 

nog ernstiger. Volgens de cijfers van het CBS heeft de gemeente Mook en Middelaar zelfs het laagste 

oplossingspercentage van heel Nederland met 11,3%. De gemeente Bergen is op de zesde plaats van 

onderen met 13,4%. Een belangrijke oorzaak die door het NRC wordt genoemd is de te grote afstand 

naar het politiebureau. Er is voor de hele gemeente Gennep slechts 1 wijkagent, dit terwijl de 

wettelijke norm stelt dat er per 5000 inwoners een wijkagent moet zijn, dat betekent dat we er in 

Gennep 3 zouden moeten hebben! 

 

Ondertekening en naam, 

 

Namens de VVD fractie 

 

 

Janine van Hulsteijn 

Fractievoorzitter VVD Gennep 

 

 

Fred Knigge 

Raadslid VVD Gennep 

 

 


